
Informace z radnice 

 Koncem února proběhlo jednání se zástupci bytových domů k nově zaváděnému 

motivačnímu systému třídění odpadů. Jeho cílem byla prezentace možností třídění 

odpadů pro bytové domy. Po vyhrocené diskusi se představitelé bytových domů usnesli, 

že budou třídit směsný komunální odpad, papír a plast do společných nádob, což je jedna 

z možností, kterou tento systém také nabízí. 

 Ve středu 1. března se konala beseda v sále u Jelena o třídění odpadů. Cílem bylo 

seznámit veřejnost s ekonomickou stránkou třídění. Stávající systém sběru a třídění 

odpadů je nastaven málo efektivně a město musí na likvidaci odpadů doplácet nemalé 

peníze. 

 Se svozovou firmou AVE CZ byly projednány podmínky odběru odpadů vytříděných v 

pytlích. Můžeme tak zahájit zkušební provoz motivačního systému třídění odpadů pro 

rodinné domy, pokud projeví zájem. Pro bytové domy bude předcházet konzultace o 

množství a objemu společných nádob. 

 V pondělí 20. března proběhlo otevírání obálek s nabídkami na rekonstrukci šaten a 

sociálních zařízení v tělocvičně. Z pěti oslovených uchazečů podali nabídku jenom tři. 

Nejnižší nabídku 5.826.150,-- Kč s DPH podala společnost Jindřichohradecká stavební 

s.r.o. Nejvyšší nabídka byla 7.313.033,-- Kč s DPH. Rekonstrukce je rozdělena do dvou 

etap. První etapa by měla být dokončena do poloviny letošního září, druhá etapa do 

konce srpna příštího roku. Vzhledem ke složitosti a rozsahu prací není vyloučeno, že bude 

nutné provoz tělocvičny načas úplně uzavřít. 
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